

## REFERAT

### Hovedstyremøte nr.10 Arbeidsperioden 2022-2024

**Dato:** 17.april 2023

**Tid:** kl.19.30 – 21.00

**Sted:** Digitalt møte via Teams

**Tilstede:** Trine Dehli Cleve, Even Gulli, Anne Ragnhild Olstad, Sissel Myhren, Arve Tønning, Morten Kynell, Hilde Kristiansen, Bettina Wichmann, Trine Bekken, Linda Kynell, Heidi Jappee (kom inn i møtet etter sak 64), Andrea Løvlien Solbjør (kom inn i møtet etter sak 64) og Tonje Røiland (GS).

**Ikke tilstede:**, Danyil Rybalko og Kristina N Haugsbø

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	Ansvar:
60/22-24	<ul style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av innkalling og referat, samt saker til eventuelt: Godkjent</li><li>Inhabetet i forhold til saker på sakslisten: Ingen</li></ul>	Trine
61/ 22-24	<b>Økonomi</b> <b>Orienteringssak</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Antall kjøpte konkurranse lisenser er allerede høyere i 2023 enn hele 2022, ellers som planlagt for 2023.</li></ul>	Tonje
62/ 22-24	<b>Statusrapport fra hver seksjon</b> <p>Seksjon Swing, Salsa, Linedance- fokus på Nordisk og Word Cup Boogie Woogie 29-30.april i Drammen, bra deltagerpåmelding.</p> <p>Seksjon Freestyle/IDO- konkurranser hver helg og fokus på uttak til mesterskap i juni. Generelt høy aktivitet. Utfordring å skaffe norske dommere, jobber med løsninger.</p> <p>Seksjon Sportsdans – Planlegger NM og alt er i rute i forbindelse med arrangementet i NM-veka.</p> <p>Seksjon Street styles – gjennomført konkurranse i Oslo-området med god deltagelse (250 deltagere). Jobber med</p>	Seksjonsledere

**Postadresse:** Norges Danseforbund, Postboks 5000, 0840 Oslo

**Besøksadresse:** Sognsveien 73, 0854 OSLO

**Organisasjonsnummer:** 971 483 911

**Fakturaadresse:** [971483911@autoinvoice.no](mailto:971483911@autoinvoice.no)

**E-post:** [dans@danseforbundet.no](mailto:dans@danseforbundet.no)

**Hjemmeside:** [www.danseforbundet.no](http://www.danseforbundet.no)

	<p>utarbeidelse av NHHL- regelverk som skal på høring ved neste seksjonsstyremøte Lagt ut konkurransene for 2024, slik at klubber kan søke om å være arrangør.</p> <p>Teknisk komite Sportsdrill – fokus på integrering av nye klubber, og det er stor medlemsaktivitet.</p>	
<b>63/22-24</b>	<p><b>Gjennomgang av evaluering KU`23</b> <b>Orienteringssak</b></p> <p>Totalt 70-80 deltagere, men bare 17 har svart på spørreskjemaet, derav ca halvparten representanter fra styre/seksjoner. Gode innspill fra de som har svart vedrørende hva som var bra og hva som kan forbedres, og som kan komme godt med i forbindelse med nytt arrangement ved en senere anledning.</p>	Tonje
<b>64/ 22-24</b>	<p><b>Dans som esport</b> <b>Vedtaksak</b></p> <p>Dette var opprinnelig satt opp som en vedtakssak, men styret mente at man trengte mer tid for å se hvordan dette utvikler seg og hva dette innebærer. ref «Just Dance».</p>	Tonje
<b>65/ 22-24</b>	<p><b>Saker til eventuelt</b></p> <p><b>Pressekontakt</b> – Trine Dehli Cleve har en aktuell pressekontakt og sjekker hva det ville koste at vedkommende lagde en oppfølging for å dekke Nordisk/Word Cup i Drammen og dans under NM-veka 2023.</p> <p><b>Handlingsplan</b> -Trenger vi verktøy for å komme videre å systematisere hvordan komme med å innfri Tingvedtak. NIF har møte 18/4 og administrasjonen vil legge ut Handlingsplan på Teams</p> <p><b>Premier til konkurranser</b> – Det sjekkes ut om det er mulig å få til en felles avtale med en premieleverandør, slik at alle seksjoner kan nyttiggjøre seg de rabatter dette kan gi.</p> <p>Neste HS-møte 15/5 avholdes fysisk/Teams på Ullevål kl 1700</p>	Trine